
Salt far� valer davant Com�n els pros d'ubicar-hi el Trueta

L'alcalde, Jordi Vi�as, ha demanat una reuni� amb el conseller de Salut per

exposar-li la proposta

El ple va aprovar ahir per �mplia majoria una moci� per fer front com� en la

defensa del projecte

Els regidors, al sal坦 de plens, votant la moci坦 del

PSC per def inir-se sobre la hipot竪tica instal揃laci坦

del Trueta a Salt Foto: J.N.

L'alcalde de Salt, Jordi Vi�as, va anunciar ahir en el ple municipal

que ha demanat una reuni� amb el conseller de Salut, Antoni

Com�n, per proposar-li els terrenys del sector del Vallvera de Salt

per fer-hi el nou Trueta. L'anunci el va fer en el marc del debat que

es va engegar en el ple per una moci� presentada pel PSC que

perseguia, entre d'altres coses, mostrar la unitat dels grups

municipals en la voluntat que el nou Trueta es faci al municipi. La

moci� va reeixir en el seu objectiu, obtenint un supor t de 20

regidors i una abstenci� (la de Canviem Salt, que no es va oposar al

fet que el Trueta es construeixi a Salt, per� que va abstenir-se en

considerar que la decisi� no dep�n del consistori sin� de la Generalitat). Va defensar la moci� la por taveu del

PSC, Iolanda Pineda. Al document es demanen, de fet, tres coses: que hi hagi transpar�ncia en els estudis

t�cnics que s'hagin elaborat valorant les diverses possibles ubicacions del nou hospital, mostrar la unitat de tots

els grups a f i que l'opci� de fer-lo a Salt sigui tinguda per ÒseriosaÓ, i comprometre tots els grups a fer els canvis

urban�stics i la cessi� de terrenys necessaris perqu� l'hospital es pugui fer a Salt, si els estudis l'avalen com la

millor opci�.

Pineda va considerar que Òels arguments de capitalitatÓ esgrimits per Girona no la convencen i va posar

d'exemple l'hospital transfronterer de Puigcerd�. En la mateixa l�nia, el por taveu de CiU, Jaume Torramad�, va dir

que l'hospital Josep Trueta Òno �s de Girona, sin� de la demarcaci�Ó, i va recordar que malgrat aquesta opini�,

des d'una visi� localista, el centre de l'�rea metropolitana de Girona �s a prop del Vallvera, i no al nord de la

ciutat de Girona. Torramad� tamb� va referir-se a l'estalvi econ�mic que suposaria fer-lo a Salt en comparaci�

amb Girona, i l'efecte transformador que tindria l'equipament per a l'entorn, i que va valorar molt m�s impor tant a

Salt que a Girona. El regidor d'Urbanisme de Salt, Ëlex Barcel�, va expressar que el govern estava d'acord amb

el contingut de la moci�, per� va considerar que el Trueta Òno s'aconseguir� a cop de titularÓ. Pineda li va

respondre que tenia ra�, per� que amb una posici� clara del ple Òtampoc s'hi perd resÓ, i va reclamar una mica

d'orgull als saltencs per presentar la seva proposta sense buscar la confrontaci� amb cap altre municipi. El ple

va aprovar tamb� el pla local de joventut per al per�ode 2016-2019. En aquest cas, per unanimitat.
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